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1 10e algemene mailing 

De grote stilte. 

In deze mailing de stand van zaken die zich voornamelijk kenmerkt door een grote stilte. 

EnNatuurlijk en geschillencommissie 

Zoals eerder gemeld, wil EnNatuurlijk niet op onze vragen reageren. We hebben dit begin februari 

2024 bij de geschillencommissie energie aangekaart. Deze behandelt de klacht en heeft EnNatuurlijk 

een reactie gevraagd. Deze heeft uitstel voor beantwoording tot september dit jaar gevraagd. Men is 

verast door de klacht bij de commissie. De geschillencommissie heeft uitstel verleend tot 8 juli. We 

merken richting geschillencommissie op dat 26 april de hoorzitting bij ACM heeft plaatsgevonden. 

Daarbij was onder meer mevrouw Eijssen van EnNatuurlijk aanwezig. Tijdens deze bespreking is een 

aantal keren het bezwaar dat wij gemaakt hebben richting EnNatuurlijk en de geschillencommissie 

aan de orde geweest. Daarmee was EnNatuurlijk al reeds veel eerder op de hoogte van ons bezwaar 

richting geschillencommissie. 

EnNatuurlijk heeft gereageerd dat zij al voldoende met ons overlegd heeft dus dat het nu mooi 

genoeg is. Overigens was dit in 2023 en is nimmer over de nieuwe tarieven gesproken. Het tarief 

voor warmte is met 18% extra gestegen tav het maximum tarief en de vaste kosten met liefst 30%. 

De geschillencommissie houdt een hoorzitting met deskundigen die nog ingepland moet worden. 

Bezwaar richting ACM 

Op 26 april is de hoorzitting bij ACM gehouden. Een besluit zou half juli genomen worden. Recent 

hebben we bericht gekregen dat er bij de berekening van de CV kosten een fout gemaakt is. 

Daardoor dienen de vaste kosten met maximaal 36 euro per jaar verlaagd te worden. Door dit besluit 

wordt de bezwarenprocedure met 6 weken verlengd. Afwachten dus. 

Provincie Noord-Brabant 

In samenwerking met provinciale staten lid van de  SP Oscar Raak is een motie over stadsverwarming 

opgesteld. Vrijdag 24 mei is deze motie door alle leden van provinciale staten aangenomen. Bij de 

leden is grote zorg over de betaalbaarheid van stadsverwarming, over de verdere aanleg van de 

huidige manier van stadsverwarming en of de nieuwe wet wel de problemen voldoende oplost. 

Constaterende dat: 

 Het ‘niet meer dan anders’-principe voor warmtenetten nog altijd het wettelijk kader is waaraan deze Provincie 
zich heeft te houden; 

 De kosten voor gebruikers van warmtenetten in de sinds 2018 dermate zijn gestegen, waardoor het financieel 
onaantrekkelijk is voor huishoudens om aangesloten te blijven op het warmtenet; 

Overwegende dat: 

 Aanleg en behoud van collectieve warmtenetten een belangrijke rol spelen in de energietransitie;  

 Voor verdere aanleg van warmtenetten draagvlak onder bewoners nodig is; 

 De financieel onaantrekkelijke situatie om aangesloten te blijven op het warmtenet de energietransitie kan 
hinderen, en kan bijdragen aan de problematiek rondom netcongestie; 

 Draagt het college op: 

 In IPO verband het gesprek aan te gaan met de minister van EZK over de betaalbaarheid van warmtenetten en de 
consequenties van het loslaten van de maximumtarieven van de ACM in de aankomende wet collectieve warmte; 

 En gaat over tot de orde van de dag 
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2 
Overige stilte 

We hebben in april en mei naar meer dan 40 instanties onze zorgen gemaild, met toezending van de 

algemene mailings en bv vragen over de ingediende motie van PvdA/Groenlinks. Van vrijwel alle, 

onderstaande personen/organisaties hebben we geen reactie ontvangen met uitzondering van  

Bekom. Oorverdovende stilte dus! 

 

De vermelde mailadressen zijn op internet gepubliceerd. 
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Voorlopige conclusie 
Hoewel de problematiek van stadsverwarming algemeen bekend is, lijkt er niet op korte 
termijn een oplossing in zicht.  
We herhalen onze opmerking uit het “manifest van het ongeloof: 

Het kan morgen weer gebeuren! Sterker, het gebeurt vandaag! “De parlementaire enquêtecommissie  
Fraude en dienstverlening trok de conclusie dat het wegkijken van overheidsinstanties en vasthouden aan 
onrechtvaardige wetten en regelgeving zo weer kan gebeuren”. Dat merken 500.000 huishoudens in 
Nederland en 55.000 in Noord Brabant met stadsverwarming al jaren. We betalen honderden tot duizend 
euro’s per jaar meer aan energie ondanks het principe Niet Meer Dan Anders. 
 
 
Voor vragen over of commentaar op deze mailing graag wenden tot Paul Welschen. Veel 
informatie is ook terug te vinden op onze website https://stadsverwarming-breda.nl/.  
 

Groet allen, namens Arno Meijs, Jacqueline Kortekaas en Paul Welschen 

https://stadsverwarming-breda.nl/

